

**ido**<sup>®</sup>



**STEAM IRON**

**SI2200-MGR**



## WAYS TO ACTIVATE YOUR WARRANTY ( 2 YEARS WARRANTY)

1. Scan the QR code at the bottom on the page.
- OR
2. Visit our website [www.anasiashop.com](http://www.anasiashop.com)
- OR
3. Through our mobile application.

## MAINTENANCE & CUSTOMER SERVICES

### ANASIA, CAIRO

9, Mostafa Refaat St. Sheraton Heliopolis, Cairo

### ANASIA, ALEX

23, Essam Helmy El-Masry St. off Admon Fremon St. Semouha, Alexandria

### ANASIA, MANSOURA, DELTA

2, Ibrahim Shalaby St. off Samia El-Gamal St. Mansoura

## CUSTOMER SERVICE

(+2) 02 226 84109

## طرق تفعيل الضمان (سنتين ضمان)

1. امسح رمز QR كود في اسفل الصفحة.  
أو
2. قم بزيارة موقعنا الإلكتروني [www.anasiashop.com](http://www.anasiashop.com)  
أو
3. من خلال تطبيق الموبيل.

## مركز الصيانة وخدمة العملاء

### شركة أنسيا فرع القاهرة

٩ شارع مصطفى رفعت  
مساكن شيراتون، القاهرة

### شركة أنسيا فرع الأسكندرية

٢٣ شارع عصام حلمي المصري  
متفرع من آدمون فريمون سموحة، الأسكندرية

### شركة أنسيا فرع المنصورة، الدلتا

٢ شارع إبراهيم شلبي  
متفرع من سامية الجمل، المنصورة

## خدمة العملاء

(+٢) ٠٢ ٢٢٦ ٨٤١٠٩



HOTLINE  
الخط الساخن



## DOWNLOAD ANASIA SHOP APP



## INSTRUCTIONS MANUAL

THANK YOU FOR CHOOSING IDO PRODUCTS

The product has different functions such as Anti-Drip Function, Anti-Calc Function, Temperature regulating, Spraying, Dry Ironing, Steam, Strong steam, Self-Cleaning Function etc. and is with characteristics: luxury shape, high heat efficiency, easy using, good ironing result, efficient and time saving, and so on.

## COMPONENTS

### STEAM IRON

1. Spraying mouth
2. Cover of water filler
3. Self-clean button
4. Steam regulating Knob
5. Burst steam button
6. Spraying button
7. Temperature regulating knob
8. Indicator bulb
9. 360 degree swivel cord
10. Water tank
11. Soleplate



## SAFETY INSTRUCTIONS

PLEASE CAREFULLY READ THE INSTRUCTIONS BEFORE USING YOUR APPLIANCE

1. Use the iron for its intended purpose, for ironing fabrics on a board.
2. To protect against burn or injury to a person, do not iron or steam fabrics while being worn on the body.
3. The iron should always be turned 'OFF' before plugging or unplugging from outlet. Never pull cord to disconnect from outlet, instead grasp plug and pull to disconnect.
4. Do not allow cord to touch hot surface. Allow the iron to cool completely before storing.
5. Always disconnect iron from electrical outlet for filling, emptying water and when not in use.
6. To avoid risk of electric shock, do not operate iron with a damaged cord or if the iron has been dropped or damaged. For repair, take it to an authorized Service centre.

- Close supervision is necessary for this appliance being used by or near children. Do not leave iron unattended while connected or on an ironing board.
- Burns can occur from touching hot metal parts, hot water, or steam. Hot water may leak from the iron. Use carefully when filling or turning the steam iron upside down.
- To protect against burns or injury to persons, do not direct steam toward the body when ironing.
- The iron must be used and rested on a stable surface. When placing the iron on its stand, ensure that the surface on which the stand is placed is stable.

### ANTI-CALC FUNCTION

The anti-calc function is a permanent system located inside the water tank to eliminate impurities from the water and to reduce the problems connected with limescale build-up.

To prolong the efficiency of this system, follow these steps occasionally:

- Unplug the iron and allow it to cool down.
- Locate the water cup that accompanied the iron. Fill it with water 3/4 full. Add 1 teaspoon of salt to water and fill the water tank with this solution.
- Leave the solution in the water tank for 15 minutes, shaking occasionally, and then empty it.
- Fill the water tank a second time with salt water solution, shaking occasionally and empty it again after 15 minutes.
- Fill the tank with fresh water to rinse and empty.

### ANTI-DRIP FUNCTION

This system controls the water flow to the soleplate at all times. Below a certain temperature, the anti-drip function cuts off the flow of water and stops the iron from dripping onto the fabric.

### HOW TO FILL WITH WATER

Make sure the iron is turned off and the power cord is unplugged from the electrical outlet.

- Set the 'Variable' steam knob to the '0' position before filling the iron with water.
- Open the 'Water Fill' opening and fill the tank up to the 'MAX' line on the tank.
- The water level can be observed through the transparent part of the tank, when iron placed vertically, in case the water level becomes low, refill the tank, following the procedure described in steps 1 to 3 above.
- Pour out the remaining water after use.

**NOTE:** Most tap water can be used in this iron. Do not use water additives or substitute water such as scented water in the steam iron, they can stain fabrics or damage the iron. Do not fill the water more than the 'MAX' position.

### HOW TO USE AS DRY IRON

- Position the iron vertically.
- Plug the iron.
- Set the Temperature Control Dial to 'MIN' position.
- Preheat the iron until the indicator light goes out.

**NOW DRY IRONING CAN BEGIN.**

### كُتِيب التعلِيمات

نشكركم لاختيار منتجات أي دو

المنتج له وظائف عديدة مثل: وظيفة الإغلاق التلقائي، ووظيفة مقاومة التبقيط، ووظيفة مقاومة الكلس، وتنظيم درجة الحرارة، ورش الماء، والكي الجاف، والبخار، ودفغ البخار، ووظيفة التنظيف الذاتي وما إلى ذلك. تتميز المكواة بخصائص عديدة: تصميم مميز، وألوان متعددة، وكفاءة حرارية عالية، وسهولة الإستخدام، ونتيجة كي جيدة، وتوفير الجهد والوقت، إلخ...

### اجزاء الجهاز

#### مكواة البخار

- فتحة رش الماء
- غطاء خزان المياه
- مفتاح التنظيف الذاتي
- منظم البخار
- مفتاح دفع البخار
- مفتاح رش الماء
- مفتاح منظم درجة الحرارة
- لمبة بيان
- كابل كهرباء دوار ٣٦٠ درجة
- خزان الماء
- قاعدة المكواة

### تعلِيمات السلامة

برجاء قراءة التعلِيمات بعناية قبل الإستخدام لأول مرة

- استخدم المكواة للغرض المخصص لها، كي الأقمشة على الطاولة المخصصة للكي.
- للحماية من نتوءات أو إصابة الأشخاص، لا تقم بكي الأقمشة أو بخارها أثناء ارتدائها على الجسم.
- يجب دائماً إيقاف تشغيل المكواة قبل توصيلها أو فصلها عن المقبس. لا تسحب السلك مطلقاً لفصله عن المقبس، بدلاً من ذلك، أمسك القابض واسحب لفصله.
- لا تسمح للسلك بلمس سطح ساخن. اترك المكواة لتبرد تماماً قبل تخزينها.
- احرص دائماً على فصل المكواة عن مصدر التيار الكهربائي لمليء أو تفرغ المياه أو عند عدم الاستخدام.
- لتجنب خطر التعرض لصدمة كهربائية، لا تستخدم

- المكواة بسلك تالف أو في حالة سقوط المكواة أو تلفها. للإصلاح، توجه إلى مركز خدمة معتمد.
- الإشراف الدقيق ضروري لاستخدام هذا الجهاز من قبل الأطفال أو بالقرب منهم. لا تترك المكواة بدون رقابة أثناء التوصيل أو على لوح الكي.
- يمكن أن تحدث الحروق من لمس الأجزاء المعدنية الساخنة أو الماء الساخن أو البخار. قد يتسرب الماء الساخن من المكواة. توخي الحذر عند ملء أو قلب المكواة البخارية رأساً على عقب.
- للحماية من الحروق أو إصابة الأشخاص، لا توجه البخار نحو الجسم عند الكي.
- يجب استخدام المكواة ووضعها على سطح ثابت. عند تحريك المكواة على الحامل، تأكد من أن السطح الذي تم وضع الحامل عليه مستقر.

## طريقة استخدام الكي الجاف

١. ضع المكواة عمودياً .
  ٢. قم بتوصيل المكواة.
  ٣. اضبط مفتاح التحكم في درجة الحرارة على الوضع "MIN".
  ٤. سخن المكواة مسبقاً حتى ينطفئ ضوء المؤشر.
- الآن يمكن أن يبدأ الكي الجاف.

## طريقة استعمال البخار

قبل استخدام ميزة رش الماء ، تحقق من ملصق القماش للحصول على تعليمات الكي لأن بعض الأقمشة قد يصيبها "تجعيد" أو تلتخيخ" بسبب الرطوبة.

خاصية رش الماء مفيدة بشكل خاص لإزالة التجاعيد المستعصية وحيث تكون هناك حاجة إلى ترطيب إضافي. يمكن استخدام الرذاذ مع البخار أو الكي الجاف. قم ببساطة بالضغط على مقبض رش الماء عند الحاجة.

## طريقة استخدام الكي بالبخار

املئ المكواة كما هو موضح في "كيفية الملئ بالماء".

١. ضع المكواة عمودياً وأدر مفتاح التحكم في درجة الحرارة إلى وضع البخار.
  ٢. قم بتوصيل كابل الباور بمقبس التيار الكهربائي.
  ٣. اضبط مفتاح التحكم في درجة الحرارة على وضع البخار. لا يمكن الكي بالبخار إلا عند ما تكون درجة الحرارة أعلى مايمكن موضحة بعلامة "MAX"؛ وإلا سيتسرب الماء من قاعدة المكواة.
  ٤. سخن المكواة مسبقاً حتى ينطفئ ضوء المؤشر. سينطفئ الضوء عندما يصل الإعداد المشار إليه إلى درجة الحرارة الصحيحة.
  ٥. أدر اكرة تنظيم البخار المتغير إلى الإعداد المطلوب لأنواع مختلفة من الأقمشة.
- الآن يمكن أن تبدأ عملية الكي بالبخار.

## استخدام خاصية تدفق البخار القوي

توفر ميزة تدفق البخار المزيد من البخار لإزالة التجاعيد القصيرة. يمكن استخدامه مع الكي بالبخار.

## وظيفة مقاومة الكلس

وظيفة مقاومة الكلس هي نظام دائم موجود داخل خزان المياه لإزالة الشوائب من الماء وتقليل المشكلات المرتبطة بتراكم الترسبات الكلسية .

لإزالة كفاءة هذا النظام ، اتبع هذه الخطوات من حين لآخر :

١. افصل المكواة واتركها تبرد .

٢. يتم استخدام كوب الماء المرفق مع المكواة. املئه بالماء ٤/٣ امتلاء. أضف ١ ملعقة صغيرة من الملح إلى الماء واملئ خزان الماء بهذا المحلول .

٣. اترك المحلول في خزان المياه لمدة ١٥ دقيقة ، ورجه من حين لآخر ، ثم أفرغه .

٤. املئ خزان المياه مرة ثانية بمحلول الماء المالح ، ورجه من حين لآخر ثم أفرغه مرة أخرى بعد ١٥ دقيقة.

٥. املئ الخزان بالماء العذب لشطفه وتفريغه .

## وظيفة منع التنقيط

يتحكم هذا النظام في تدفق المياه إلى قاعدة المكواة في جميع الأوقات. تحت درجة حرارة معينة، تقوم وظيفة منع التنقيط بقطع تدفق الماء ومنع المكواة من تساقط المياه على القماش .

## كيف تملئ المكواة بالماء

تأكد من إيقاف تشغيل المكواة وفصل كابل الطاقة عن التيار الكهربائي .

١. اضبط منظم البخار "المتغير" على الوضع " . " قبل ملئ المكواة بالماء .

٢. في فتحة تعبئة المياه، املأ الخزان إلى خط "MAX" على الخزان .

٣. يمكن ملاحظة مستوى الماء من خلال الجزء الشفاف من الخزان عند وضع المكواة عمودياً، في حالة انخفاض مستوى الماء قم بإعادة ملئ الخزان، باتباع الإجراء الموضح في الخطوات من ١ إلى ٣ أعلاه .

٤. اسكب الماء المتبقي بعد ذلك .

## ملحوظة

يمكن استخدام ماء الصنبور في هذه المكواة. لا تستخدم أي إضافات، مثل منعن الملابس أو الماء المعطر في المكواة البخارية، فقد تلتخيخ الأقمشة أو تتلف المكواة. لا تملئ الماء أكثر من وضع "MAX" .

## HOW TO USE THE SPRAY

Before using the spray feature, check the fabric label for ironing instructions because some fabrics may be spotted or stained with moisture.

The spray feature is particularly helpful for removing stubborn wrinkles and where extra dampening is needed. The spray may be used with steam or dry ironing. Simply pump the Spray Mist knob when spray is desired.

## HOW TO USE A STEAM IRON

Fill the iron as described in 'How to fill with water'.

1. Position the iron vertically and turn the Temperature Control Dial to the steam position.
2. Plug the Cord into the electrical outlet.
3. Set the Temperature Control Dial to the steam position. Steam Ironing is only possible when at higher temperature settings indicated with 'MAX' mark; otherwise the water will leak from the soleplate.
4. Preheat the iron until the indicator light goes out. The light will turn off when the indicated setting reaches the correct temperature.
5. Turn the Variable Steam Control Knob to the required setting for different types of fabric.

## NOW STEAM IRONING CAN BEGIN.

## HOW TO USE THE BURST OF STEAM

The burst of steam feature provides additional steam for removing stubborn wrinkles. It may be used with steam or dry ironing.

Press the Power Steam button to release the surge of steam. Pressing the button several times may be necessary to prime the surge system. Wait a few seconds for the steam to penetrate the fabric before pressing the button again for more steam.

**NOTE:** For optimum steam quality, do not apply more than three successive shots after the indicator light goes off.

## AFTER EACH USE

1. Turn the iron off and unplug.
2. Empty the iron immediately after using. Do not store the iron with water in it.
3. Wait until the iron has cooled before storing it, and always set it on the Heel Rest to protect the soleplate from scratches, corrosion or stains.
4. After letting iron cool down completely, store the iron vertically in a safe place.

## OUTSIDE SURFACE OF THE IRON

After unplugging and cooling the iron, simply wipe off with a damp cloth and if necessary, use a mild detergent.

## NEVER USE ANY HARSH CLEAERS.

## SOLEPLATE

Starch and other residue may be easily removed from the soleplate with a damp cloth.

To avoid scratching the finishing, never use a metallic pad to clean the Soleplate, and never place the iron on a rough surface. If synthetics are ironed at too high temperature not only is the fabric usually ruined, but the iron Soleplate is often covered with the melted remains of the synthetic fabric. The best way to remove synthetic residue from the Soleplate is to heat the iron and to iron over an old cotton rag.

## CAUTION

Never Use steam iron cleaners in the iron, since they may damage the working parts of the iron.

**MAINTENANCE: SELF CLEANING**

IMPORTANT: Your iron will give the best ironing results and last longest if you apply the Self Cleaning once a month, or more depending upon the usage.

1. Filling the water tank up to half with water.
2. Position the iron on its rear heel.
3. Select the temperature control dial to 'MAX'.
4. Plug the iron.
5. Allow the iron to heat up until the indicator light first goes out.
6. Unplug the iron from the electrical outlet.
7. Keep the iron horizontally over the sink.
8. Take out the self-clean button. Boiling water and steam will now emit from the holes in the soleplate.
9. Move the iron forward and backward while this happens; go on letting steam and water escape until the water tank is virtually empty.
10. Turn the variable steam knob to '0' position.
11. Plug in the iron.
12. Set the temperature dial to the 'MAX' position, let the iron heat up again, the remainder of the water inside the steam chamber will now vaporize and leave the iron through the soleplate.

**TECHNICAL SPECIFICATION**

| POWER       | VOLT      | FREQUENCY |
|-------------|-----------|-----------|
| 2000-2400 W | 220-240 V | 50-60 HZ  |

**EGYPTIAN STANDARD NO. 322/2013****MADE IN EGYPT****الصيانة: التنظيف الذاتي**

**هام:** للحفاظ على المكواة وإعطاء أفضل نتائج قم بتطبيق التنظيف الذاتي مرة واحدة في الشهر، أو أكثر حسب الاستخدام.

1. ملء خزان المياه حتى النصف بالماء .
  2. ضع المكواة على جزئها الخلفي .
  3. ضع مفتاح التحكم في درجة الحرارة إلى "MAX".
  4. قم بتوصيل المكواة .
  5. اترك المكواة تسخن حتى ينطفئ ضوء المؤشر أولاً .
  6. افصل المكواة عن مقيس التيار الكهربائي .
  7. احتفظ بالمكواة أفقيًا فوق الحوض .
  8. استمر في الضغط على زر التنظيف الذاتي ، سينبعث الماء المغلي والبخار الآن من الفتحات الموجودة في قاعدة المكواة .
  9. حرك المكواة للأمام وللخلف في نفس الوقت ؛ استمر في السماح للبخار والماء بالتسرب حتى يصبح خزان المياه فارغًا تقريبًا .
  10. أدر مفتاح البخار المتغير إلى الوضع "0".
  11. قم بتوصيل المكواة .
  12. اضبط مفتاح درجة الحرارة على وضع "MAX"، ودع المكواة تسخن مرة أخرى ، وسيتبخر الآن ما تبقى من الماء داخل غرفة البخار واطرك المكواة على القاعدة الخاصة بها .
- أثناء عملية التبخير الجاف ، ننصح بالاستخدام فوق قطعة قماش قديمة .

**الخصائص الفنية**

| القدرة          | فولت         | تردد       |
|-----------------|--------------|------------|
| ٢٤٠٠ - ٢٤٠٠ واط | ٢٢٠-٢٤٠ فولت | ٥٠-٦٠ هرتز |

**المواصفة القياسية المصرية رقم 322/2013****صنع في مصر لصالح شركة انسيا مصر للتجارة**

اضغط على زر " دفعة البخار " لتحرير تدفق البخار. قد يكون الضغط على الزر عدة مرات ضروريًا لتهيئة زيادة التدفق. انتظر بضع ثوان حتى يخترق البخار القماش قبل الضغط على الزر مرة أخرى لمزيد من البخار .

**ملحوظة**

للحصول على أفضل نتيجة لتدفق البخار ، لا تقم بضغط أكثر من ثلاث دفعات متتالية بعد انطفاء ضوء المؤشر .

**نصائح بعد كل استخدام**

1. أطفئ المكواة وافصلها .
2. إفراغ الماء من المكواة على الفور بعد الاستخدام. لا تخزن المكواة بداخلها الماء .
3. انتظر حتى تبرد المكواة قبل تخزينها ، وضعها دائمًا على وضع عمودي لحماية قاعدة المكواة من الخدوش أو التآكل أو البقع .
4. بعد ترك المكواة تبرد تمامًا ، قم بتخزين المكواة بشكل عمودي في مكان آمن .

**السطح الخارجي للمكواة**

بعد فصل المكواة عن الكهرباء وتبريدها ، امسحها بقطعة قماش مبللة واستخدم منظفًا معتدلًا إذا لزم الأمر .

لا تستخدم مطلقًا أي منظفات قاسية .

**قاعدة المكواة**

يمكن إزالة النشا والبقايا الأخرى بسهولة من قاعدة المكواة بقطعة قماش مبللة .

لتجنب خدش سطح القاعدة ، لا تستخدم أبدًا أي أداة معدنية لتنظيف قاعدة المكواة ، ولا تضع المكواة على سطح خشن مطلقًا. إذا تم كي قماش به الياف صناعية في درجة حرارة عالية جدًا ، فلن يتلف النسيج فحسب ، بل غالبًا ما يتم تغطية قاعدة مكواة البخار ببقايا النسيج الصناعي المنصهرة. أفضل طريقة لإزالة البقايا الصناعية من قاعدة المكواة هي تسخين المكواة والكي فوق قطعة قماش قطنية قديمة .

**تحذير**

لا تستخدم أبدًا منظفات المكواة البخارية في المكواة، لأنها قد تلحق الضرر بأجزاء العمل بالمكواة .